
 
Møteprotokoll 

 
 

 
Utvalg: Driftsutvalget 

Møtested:  Nav Levanger, Jernbanegt. - 

Dato: 10.05.2023 

Tidspunkt:  13:00 -17:30 
 
 
 
 

Til stede:  

Navn Funksjon Parti Møtte for 
Janne Kathrine Jørstad Larsen leder SP/H/FRP/KRF  
Nina Egenæs Groven nestleder SP/H/FRP/KRF  
Morten Langdal medlem SP/H/FRP/KRF  
Kim Karim Nilssen medlem SP/H/FRP/KRF  
Marit Kristine Murås Fosså medlem SP/H/FRP/KRF  
Geir Skjesol medlem SP/H/FRP/KRF  
Tone Wanderås medlem AP  
Siri Marie Øvrum Nesgård varamedlem AP Gaute Børstad Skjervø 
Karl Meinert Buchholdt medlem MDG/R/V  
Christer Lajord 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 

medlem SV  

Navn Stilling 
Peter Ardon Kommunedirektør 
Reidun Johansen utvalgssekretær 
Guri Marjane Sivertsen Enhetsleder kultur 
Kjersti Nordberg Idrettskonsulent 
Ingvild Radwan 
Kjell Hugo Dybwik 
Heidi Rygg 

 

Orienteringer: 

• Orientering om NAV lokalkontor, partnerskapet mm v/enhetsleder Heidi Rygg - PDF 

• Orientering om gamingstrategi v/Kjersti Norberg og Ingvild Radwan - PDF 

• Frelsesarmeen, Levanger 

linkvelger://9275/
linkvelger://9274/


• Orientering om kulturarenaer v/Guri Sivertsen - PDF 

• Orientering om Boligsosial temaplan del 2 v/Kjell Hugo Dybwik 

Forespørsler: 

Christer Lajord, SV -Student i Nord – nedleggelse av barnehagen. Har Student i Nord vært i 
kontakt med Levanger kommune? Kommunedirektøren kommer tilbake med svar på dette. 
Morten Langdal, SP – bekymret innbygger melder om at teknisk utstyr ved skolen ikke er 
oppdatert i forhold til bruk opp mot bl.a diabetes. Er det satt av midler til slik oppdatering av 
teknisk utstyr? 
Kommunedirektøren ber om at spørsmålet blir sendt til administrasjonen. 

Tone Wanderås, AP – mobbetall i Levanger skolen, ber om at dette blir informert om i 
driftsutvalgets neste møte. 
Karl M. Buchholdt, V – spes./ped undervisning til fremmedspråklige. 
Kommunedirektøren ber om at spørsmålet blir sendt til administrasjonen. 
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Protokollen er godkjent av: 

Marit Kristine Murås Fosså Karl Meinert Buchholdt 
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Saksliste 
 
 

Saksnr. Tittel Lukket 
 

PS 5/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 

PS 6/23 Referatsaker 

RS 12/23 Referat møte i SU- og SMU Ytterøy bu 8. februar 2023 

RS 13/23 Referat SU Ytterøy 08.03.2023 

RS 14/23 Referat SU Breidablikktunet 18042023 

RS 15/23 Samarbeidsutvalg Stokkbakken Omsorgssenter og Hjemmetjenesten Sør, 
referat fra 27.03.23 

PS 7/23 Boligsosial temaplan del 2 

FO 2/23 Interpellasjon fra Vegard Austmo (AP) - lærernormen 

FO 3/23 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - Levangermodellen 

FO 4/23 Interpellasjon fra Geir Skjesol (SP) - Ladestasjoner ved kommunale bygg 

FO 5/23 Interpellasjon fra Geir Skjesol (SP) - Tjenestebil ved Stokkbakken 
omsorgssenter 

FO 6/23 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - Helseplattformen 
 

 

PS 5/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Driftsutvalgets behandling av sak 5/2023 i møte den 10.05.2023: 

 
Behandling 

Forslag i møte: 
Til å godkjenne/signere protokoll velges: 

Marit K. Murås Fosså og Karl M. Buchholdt 
 
 
 

Avstemning: 

Forslag fremmet i møte enstemmig vedtatt. 
 
 
 

VEDTAK: 

Til å godkjenne/signere protokoll velges: 

Marit K. Murås Fosså og Karl M. Buchholdt 
 
 

PS 6/23 Referatsaker 

Driftsutvalgets behandling av sak 6/2023 i møte den 10.05.2023: 

Behandling 



Forslag i møte: 
Referatsakene tas til orientering. 

Avstemning: 
Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt. 

 
 
 
 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering. 
 
 
 

PS 7/23 Boligsosial temaplan del 2 

Driftsutvalgets behandling av sak 7/2023 i møte den 10.05.2023: 
 

Behandling 

Forslag i møte: 

Driftsutvalget tar Boligsosial temaplan del 2 til etterretning 
 

Avstemning: 

Forslag i møtet enstemmig vedtatt. 
 
 
 

VEDTAK: 

Driftsutvalget tar Boligsosial temaplan del 2 til etterretning 
 

FO 2/23 Interpellasjon fra Vegard Austmo (AP) - lærernormen 

Driftsutvalgets behandling av sak 2/2023 i møte den 10.05.2023: 
 

Behandling 

Behandling: 

Spørsmålet behandles i Driftsutvalget juni-23 
 
 
 
 
 
 

FO 3/23 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - Levangermodellen 

Driftsutvalgets behandling av sak 3/2023 i møte den 10.05.2023: 



Behandling 

Behandling: 

Spørsmålet behandles i Driftsutvalget juni-23 
 
 
 
 

FO 4/23 Interpellasjon fra Geir Skjesol (SP) - Ladestasjoner ved kommunale bygg 

Driftsutvalgets behandling av sak 4/2023 i møte den 10.05.2023: 
 

Behandling 

Vinteren 2021-22 ble alle ladepunktene på åpne kommunale parkeringsplasser koblet fra og satt ut 

av drift, kommunen har brukt store summer på å tilrettelegge for lading ved kommunale bygg de 

siste årene uten at det nå blir mulighet å bruke disse. Det er ikke mulighet med betalingsordning for 

lading på disse plassene nå og kan da fort utnyttes til gratis lading på kommunens regning. 

Forslag til vedtak: 

Kommunaldirektør utreder muligheten for å få betalingsmuligheter på ladepunktene ved kommunale 

parkeringsplasser. 

 
 

Svar fra leder i Driftsutvalget Janne Jørstad Larsen (FRP): 

Det er montert ca. 100 motorvarmeuttak ved kommunale bygg. Motorvarmeuttak er ikke lovlig å 

benytte til lading av elbiler (nye regler fra 1.1.23 tilsier at vanlig stikk/motorvarmestikk er ulovlig å 

benytte til planlagt lading, selv om uttaket var godkjent tidligere med eget sikringsvern). Kommunen 

må da vurdere å installere ladepunkt i stedet for motorvarmeuttak. Det er lav effekt tilgjengelig på 

disse punktene. Kostnad per ladepunkt ca. 20 300,- (hvis de står på stolpe) med betalingsmulighet. 

Her følger oversikt over ladepunkter som finnes ved kommunale bygg: 
 

Bygning Ladestasjon Antall Tilgjengelighet per i dag Betalingsløsning 

 
Staup helsehus 

 
Easee 

 
2 

 
stk 

 
Kun tilgjengelig med adgangskort 

Kan bli mulighet for betaling med kredittkort. Ingen 

fysisk installasjon nødvendig. Forespeilet at løsning 

kommer snart fra Easee 

 
Eplehagen 

 
Garo 

 
4 

 
stk 

 
Kun to er tilgjengelig, de to andre stengt av. 

Ingen betalingsmulighet. Nye ladere må byttes hvis 

det skal være mulighet for betaling. Estimert pris 

utbytting ca. 65 600,- 

 
Stokkbakken 

 
Garo 

 
4 

 
stk 

 
Ikke tilgjengelig per dags dato, stengt av. 

Ingen betalingsmulighet. Nye ladere må byttes hvis 

det skal være mulighet for betaling. Estimert pris 

utbytting ca. 65 600,- 



 
Frol barnehage 

 
Garo 

 
2 

 
stk 

 
Ikke tilgjengelig per dags dato, stengt av. 

Ingen betalingsmulighet. Nye ladere må byttes hvis 

det skal være mulighet for betaling. Estimert pris 

utbytting ca. 32 800,- 

Jeg mener i utgangspunktet at vi ikke skal tilby gratis strøm til ansatte eller besøkende. 
 

Teknisk har laget ett priseksempel for å se hvordan kommunen kan få dekt inn kostnader hvis det blir 

politisk vedtatt å ordne med betalingsløsning: 

E-Golf 2017, batterikapasitet 35,8 kWh. Vi legger til grunn lading fra 20-100%, noe som tilsvarer 28,6 

kWh. Kommunen kan f.eks. selge strøm til variabel pris (spot) via betalingsløsning gjennom et firma 

som vil ha ett påslag for å dekke sine kostnader. Kommunen må da ha ett påslag for å dekke vår 

investering. Forslag på 15 øre per kWh, gir 4,3 kr i dekning per lading. 

Kostnad for Stokkbakken blir 65 600,- kr eks. mva. Det betyr at det må lades 15.300 ganger før 

investeringen er tilbakebetalt. Hvis man antar at en bil lader per døgn, gir det 42 år før investeringen 

er nedbetalt (ikke hensyntatt rentekostnader hvis det tas på investering). 

Kommunens påslag kan økes for å redusere nedbetalingstiden, men hvis kostnaden for bruker er for 

høy, vil ikke anlegget bli brukt da det er offentlig tilgjengelig ladestasjoner med god dekning i 

Levanger. Det er da risiko for at kommunen ikke får inntekt på anlegget for å dekke utgiftene. 

Forslag i møte: 

Janne Jørstad (FRP) fremmet følgende alternativt forslag til vedtak: 

Saken oversendes til formannskapet. 
 
 

Avstemning: 

Jørstad (FRP) alternative forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
 
 

VEDTAK: 
 

Oversendelsesforslag: 
 

Kommunedirektør utreder muligheten for å få betalingsmuligheter på ladepunktene ved kommunale 

parkeringsplasser. 

 

FO 5/23 Interpellasjon fra Geir Skjesol (SP) - Tjenestebil ved Stokkbakken 

omsorgssenter 

Driftsutvalgets behandling av sak 5/2023 i møte den 10.05.2023: 



Behandling 

Tjenestebil ved Stokkbakken omsorgssenter. Det er i dag ikke noen kommunal tjenestebil 

stasjonert ved Stokkbakken og de ansatte er da avhengig av å bruke privatbil i arbeidstiden når det er 

behov for transport og henting av varer. Det ble for tre år siden bestemt å opprette en kommunal 

minibuss for bruk i sørdelen av Levanger, dette er heller ikke effektuert. Stokkbakken kan også bistå 

vaktordningen ved hjemmetjenesten sør hvis det har vært en tjenestebil stasjonert i Åsen. 

Forslag til vedtak: 

Kommunaldirektøren ser på muligheten å omdisponere en tjenestebil til Stokkbakken omsorgssenter 

til en permanent tjenestebil bil kan anskaffes. 

Svar: 

Viser til svar på spørsmål i Driftsutvalget 08.03.23 vedrørende samme tema, hvor del av svaret var 

som følger: 

«Innenfor vedtatte budsjettrammer er det ikke funnet rom for kommunal bil på Stokkbakken, til tross 

for at en ser behovet. Bilbudsjettet er redusert med 1,5 mill de siste to årene, og bilparken er tatt 

ned som følge av dette.» 

Kommunedirektøren har undersøkt om det er mulig å omdisponere biler fra andre lokasjoner i 

kommunen til Stokkbakken. Det er ikke funnet mulighet for dette pr dato. 

Forslag i møte: 

Geir Skjesol (SP) fremmet følgende oversendelsesforslag: 

Driftsutvalget ber formannskapet finne midler til tjenestebil for Stokkbakken omsorgssenter så fort 

som mulig så de ansatte ikke trenger å bruke egen bil i arbeidstiden. 

Avstemning: 

Skjesol (SP) oversendelsesforslag enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK: 
 

Oversendelsesforslag: 
 

Driftsutvalget ber formannskapet finne midler til tjenestebil for Stokkbakken omsorgssenter så fort 

som mulig så de ansatte ikke trenger å bruke egen bil i arbeidstiden. 

 

FO 6/23 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - Helseplattformen 

Driftsutvalgets behandling av sak 6/2023 i møte den 10.05.2023: 

Behandling 



Behandling: 
 

Helseplattformen 
 

Som kjent har det vært store utfordringer innen helse etter innføringen av Helseplattformen. 

Frustrerte ansatte forteller fremdeles om travle dager der mye tid brukes til registrering av data. 

Dette går utover tid med brukere. I tillegg er sommeren og ferietid rett rundt hjørnet, noe som i seg 

selv kan være utfordrende i forhold til nok bemanning. 

Medisinlister blir også nevnt i denne sammenheng. 
 

Kan kommunedirektøren gi en statusoppdatering på hvordan arbeidet med Helseplattformen går? 

Hva sier avviksmeldingene og alvorlighetsgrad på disse? 

 
 

Kommunedirektør Peter Ardon besvarte spørsmålet 
Presentasjon - PDF 

https://www.levanger.kommune.no/_f/p1/i574677a8-2715-4ed9-9450-0b32319f041c/status-helseplattformen-09052023.pdf
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